
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. marts 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 727 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet af Liselott Blixt (DF) i sin egenskab af formand for Sundheds- og Ældre-

udvalget. 

 

Spørgsmål nr. 727:  

”Ministeren bedes oplyse, om ekspertmødet i Sundheds- og Ældreudvalget den 21. 

marts 2017 om ECT-behandling og bivirkninger har givet ministeriet, herunder Sund-

hedsstyrelsen anledning til nye overvejelser i forhold til anvendelse af ECT-behand-

ling f.eks. i forhold til opdatering i vejledninger på området. Ministeren bedes samti-

dig oplyse, om de danske myndigheder generelt set aktuelt har overvejelser om æn-

dringer e.l. i forhold til ECT-behandlingen.” 

 

Svar: 

Sundheds- og Ældreministeriet har anmodet Sundhedsstyrelsen om bidrag til besva-

relse af alm. del spm. 727. 

 

Jeg forventer at kunne svare udvalget primo maj 2017. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Karen Ellemann      /      Birgitte Gram Blenstrup 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 04-04-2017 

Enhed: JURPSYK 

Sagsbeh.: SUMBGB 

Sagsnr.: 1702533 

Dok. nr.: 339464 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 727
Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

